

Mehrzweckschaufel „Duty“

„Duty“ multipurpose shovel

Oberfläche Surface



DBR
dunkelbraun
dark brown

Schafft was weg Mit dem großen Schaufelblatt der „Duty“ wird die Pflicht zur Kür. Dank Soliwood unverwüstlich und auch ohne Stahlkante abriebfest.

Puts it away
Business becomes pleasure with „Duty’s“ large shovel blade. Thanks to soliwood, it is unbreakable and wear-resistant, even without a steel edge.

Die Mehrzweckschaufel „Duty“ ist extrem belastbar, splitterfrei, unmagnetisch und aufgrund ihrer nicht-statischen Eigenschaften völlig funkenfrei. Die ideale Alternative zur Metallschaufel vor allem in allen explosionsgefährdeten Bereichen. Mit Holzstiel und Griff.

The „Duty“ multipurpose shovel is extremely resilient, splinter-free, nonmagnetic and, due to its non-static properties, completely spark-free. The ideal alternative to a metal shovel, especially in all areas subject to explosions. With a wood shaft and grip.

MEHRZWECKSCHAUFEL | MULTIPURPOSE SHOVEL

Modell | Model **Blattgröße (mm × mm) | Blade size (mm × mm)**

6511 470 × 365

soliwood, solid by nature ist ein Naturprodukt für das viele Schichten kunstharzgetränkter Holzurniere unter großer Hitze und extremem Druck in Form gepresst werden. Das recyclebare und schwer entflammbare Material ist kratz- und stoßfest, hält stärksten mechanischen Belastungen bruchfest stand und ist beständig gegen Chemikalien, extreme Temperaturen, Verwitterungen und Zigarettenglut. Ideal für den Einsatz im öffentlichen Raum!

soliwood, solid by nature is a product of Nature in which many layers of resin-impregnated wood veneer are compressed at high temperatures and extreme pressure. The recyclable material is difficult to burn, is scratchproof and impact-resistant, withstands the highest mechanical loads without breaking and is resistant against chemicals, extreme temperatures, weather and cigarette ash. Ideal for use in public spaces!

Germany
abraxa business network GmbH & Co. KG
Am Schafberg 2a
D - 96489 Niederfüllbach

Romania
s.c. abraxa international s.r.l.
Str. Aurora Nr. 3
RO – 220 236 Drobeta Turnu Severin

Telefon: +49 (0) 9565 61 66 850
Telefax: +49 (0) 9565 61 66 851
E-Mail: info@abraxa.biz